
Čestitka	Evropskoj	Fa	konferenciji

Moj	pozdrav	svim	Dafa	učenicima	koji	učestvuju	na	Evropskoj	Fa	konferenciji!

Dopustite	mi	na	početku	zaželiti	uspjeh	vašoj	Fa	konferenciji.

Namjena	Fa	konferencije	je	kultivacija.	Ono	što	kultivator	kultiviše	nije	ništa	drugo	do	samog

sebe.	Vanjski	pritisci	sa	kojima	se	suočavaju	Dafa	učenici	su	testovi,	a	u	isto	vrijeme	i	prilike

da	se	bude	 još	marljiviji,	dok	su	unutrašnji	 sukobi	 i	pritisci	među	Dafa	učenicima,	 također,

testovi	i	prilike	da	budemo	još	marljiviji.	Svako	među	vama,	izuzimajući	Učitelja,	je	kultivator.

Koliko	dobro	radite	je	odraz	vašeg	kultivacijskog	stanja	i	niko	nije	izuzetak.	Sa	nedostacima,

ljudskim	 razmišljanjem	 i	 vezanostima	 nećete	 biti	 u	 stanju	 dobro	 dovršiti	 zadnji	 dio	 vašeg

puta	 kultivacije.	 Kultivator	 uvijek	 kultivira	 samog	 sebe,	 a	 i	 najmanja	 promjena	 u	 vašem

ljudskom	načinu	 razmišljanja	 je	poboljšanje	 i	 tome	 svjedoče	božanska	bića.	Kultivacija	nije

nešto	 što	 se	 radi	 za	 Dafa,	 a	 ni	 spašavanje	 bića	 se	 ne	 radi	 za	 Dafa.	 Radije,	 kultivacija	 je

garancija	 da	 živo	 biće	 napreduje	 prema	 Ispunjenju,	 dok	 je	 spašavanje	 živih	 bića	 odraz

kultivatorove	 dobrodušnosti,	 kao	 i	 njegove	 odgovornosti	 kada	 se	 živa	 bića	 nalaze	 u

opasnosti.	Otpustite	vaše	vezanosti	kojih	je	previše	i	koje	su	prevelike	i	dobro	kročite	vašim

putem	-	ovaj	proces	je	vaš	put.

Još	jednom	želim	veliki	uspjeh	vašoj	konferenciji!

Očekujem	od	vas	dobre	vijesti	i	zahvaljujem	vam.

Li	Hongzhi	

05.11.2016.
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